
Referat bestyrelsesmøde Engdalsvej 71-73 

Dato: 17. august 2010  

Deltagere: Dennis, Simon, Morten, Alice  

Fravær:  

 

Status på opgaver:  

 Energimærkning; vi afventer rapporten.  

 Lys ved postkasserne er sat op.  

 Antirygeskilte bestilles af bestyrelsen.  

 Tilbud om hække halvmåner er modtaget fra BUUS. Prisen er 8.125,- men da interessen 

ikke har været overvældende for projektet, så har bestyrelsen fravalgt løsningen. Kan evt. 

genoptages på generalforsamlingen.  

 En tv-inspektion af faldstammerne var meget dyr, så faldstammerne tjekkes udvendigt i uge 

33. Forsikringen er steget væsentlig fra 2009 til 2010 pga. mange skader, hvorfor 

bestyrelsen vil vurdere om faldstammerne skal fores.  

 Når vi har et tilbud på de resterende vinduer og energi bemærkningerne, udarbejdes en plan 

for udskiftning af de resterende vinduer (budget og betalingsforslag). Bestyrelsen vil 

indkalde til ekstraordinært bestyrelsesmøde når planen forelægger.  

 Gamle cykler i kælderen; For at rydde ud i gamle cykler i kælderen bedes I sætte en mærkat 

med navn på jeres cykel 1/10 – 7/10. Vi vil herefter sende alle cykler uden mærkat til 

genbrug.  

 

HUSK arbejdsdag den 4. september kl. 10. Kom gerne bare nogle timer og støt op! I dag er vi 

kun 7 lejligheder repræsenteret ud af 40 lejligheder. Ideer til havedagen kan lægges i 

Ejerforeningen's postkasse.  

 


